

Mitten in Hamburger City hat der Ladeinfrastrukturbetreiber Cut Power seinen ersten Urban Charging Hub eröffnet. An vier superschnellen Ladepunkten mit einer Leistung von jeweils bis zu 300 Kilowatt können am Alten Wall vor dem künftigen Lifestyle-Hotel „The Hoxton“ E-Autos geladen werden.

Die CUT POWER AG engagiert sich als unabhängiger Nachhaltigkeitsinvestor an der Schnittstelle von Klimaschutz und Kapitalmarkt. Als Multi-Asset Infrastructure Provider investiert CutPower auf eigenes Risiko in sinnvolle Effizienz- und Nachhaltigkeits-Projekte im Umfeld der Energie- und Mobilitätswende.

The charging infrastructure operator, Cut Power, has opened its first urban charging hub in downtown Hamburg marking the start of several such hubs in the inner city. E-cars can now be charged at four rapid charging points with a capacity of up to 300 kilowatts each outside the lifestyle hotel „The Hoxton“ on Alter Wall.

Hamburg-based CUT POWER AG has laid the foundation for CO2-neutral mobility in Lech Zürs am Arlberg. According to the motto GOOD BYE CO2, in the future all EV drivers will be able to charge their vehicle super quickly and conveniently at the CutPower Charging Hub directly on site.

Web: <https://gmchrzaszcz.pl>